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1  Νέος «γύρος» απολύσεων σε μονάδες ΠΕΔΥ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 567.42 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• Μονάδες Υγείας: Χωρίς για
τρούς κινδυνεύουν να μείνουν οι μο
νάδες Υγείας -πρώην ΠΕΔΥ-, καθώς 
στο τέλος του έτους πρόκειται να 
απολυθούν όσοι αρνούνχαι να κλεί- 
σουν ία ιδιωτικά ιατρεία τους. Σελ. 6
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1  Νέος «γύρος» απολύσεων σε μονάδες ΠΕΔΥ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Νέος «γύρος» 
απολύσεων 
σε μονάδες ΠΕΔΥ
Περίπου 800 γιατροί καλούνται 
να κλείσουν τα ιδιωηκά ιατρεία τους

Πολλοί γιατροί των μονάδων Υγείας έχουν προσφύγει κατά της απόφα
σης του υπουργείου να τους «βαφτίσει» οικογενειακούς γιατρούς.

ΤηςΠΕΝΝΥΣΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Με «ξαφνικό θάνατο» απειλούνται 
μονάδες Υγείας - πρώην ΠΕΔΥ, 
ενόψει της απόλυσης γιατρών 
που δεν δέχονται να κλείσουν τα 
ιδιωτικά τους ιατρεία στο τέλος 
του έτους. Ενδεικτική είναι η πε
ρίπτωση της μονάδας Υγείας του 
Αργους, όπου οκτώ στους 11 για
τρούς -και τρεις στους τρεις πα
θολόγους-εργάζονται σήμερα αν 
και διατηρούν τα ιδιωτικά τους 
ιατρεία δυνάμει ασφαλιστικών 
μέτρων. Εφόσον και οι οκτώ απο
φασίσουν να μη συμμορφωθούν 
με τις οδηγίες του υπουργείου 
Υγείας, το οποίο με νόμο έχει δώ
σει διορία έως το τέλος του έτους 
να ενταχθούν στο σύστημα ως 
πλήρους και αποκλειστικής απα
σχόλησης, τότε η μονάδα δεν θα 
μπορεί ουσιαστικά να λειτουρ
γήσει. Αντίστοιχα, σχεδόν οι μισοί 
εκ των 55-60 γιατρών που εργά
ζονται στη μονάδα Υγείας της 
Αγίας Παρασκευής κινδυνεύουν 
να απολυθούν στο τέλος του 
έτους, χωρίς να υπολογίζονται σε 
αυτούς και όσοι γιατροί αποχω
ρήσουν λόγω συνταξιοδότησης. 
Ηδη, μάλιστα, το υπουργείο Υγείας 
έχει «κλειδώσει» έξω από το σύ
στημα για τον προγραμματισμό 
ραντεβού μετά την 1/1/2019 όσους 
γιατρούς εργάζονται στις μονάδες 
με δικαστικές αποφάσεις.

«Πλήγμα»
Πρόκειται για το δεύτερο μεγάλο 

«πληγμα» που δέχονται οι μονάδες 
Υγείας - πρώην ΠΕΔΥ, μετά τη μα
ζική απόλυση περίπου 3.000 για
τρών το 2014, όταν κλήθηκαν και 
τότε να διαλέξουν μεταξύ του ιδιω
τικού τους ιατρείου και του ΠΕΔΥ. 
Από τους περίπου 5.500 γιατρούς 
που είχαν τότε οι μονάδες, έμειναν 
οι 2.500, εκ των οποίων περίπου

οι μισοί προσέφυγαν δικαστικά 
και με προσωρινά μέτρα συνεχί
ζουν και σήμερα να έχουν τα ιδιω
τικά τους ιατρεία.Σήμερα, και 
αυτοί κινδυνεύουν με απόλυση 
αφού η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ 
συνεχίζει στην ίδια γραμμή που 
είχε και η Ν.Δ. για καθεστώς πλή
ρους και αποκλειστικής απασχό
λησης στους γιατρούς των μονά
δων. Οπως εξήγησαν χθες ο πρό
εδρος της ομοσπονδίας των για
τρών ΕΟΠΥΥ-ΠΕΔΥ Παναγιώτης 
Ψυχάρης και ο αντιπρόεδρος Σάβ
βας Παρασκευόπουλος, στο τέλος 
του έτους κινδυνεύουν να απο
λυθούν 800 γιατροί εφόσον δεν 
επιλέξουν να γίνουν πλήρους και

Για «ναυάγιο» 
στην υλοποίηση 
του θεσμού του οικογε
νειακού γιατρού 
κάνει λόγο ο Ιατρικός 
Σύλλογος Αθηνών.
αποκλειστικής απασχόλησης, ενώ 
για επιπλέον 300 (πρώην απολυ
μένοι που επαναπροσεληφθησαν 
το 2017 με αποφάσεις δικαστη
ρίων) η διορία λήγει στο τέλος 
Μαρτίου 2019.

Ηδη η πλειονότητα των γιατρών 
που κινδυνεύουν με απόλυση έχει 
προσφύγει εκ νέου στη Δικαιο
σύνη εναντίον του σχετικού νό
μου του υπουργείου και την επό
μενη εβδομάδα αναμένεται να 
εκδικαστούν οι υποθέσεις τους. 
Παράλληλα, η ομοσπονδία προ
σανατολίζεται και σε κινητοποι
ήσεις από τον Ιανουάριο. «Εχουμε 
το know-how (σ.σ.: γνωρίζουμε 
πώς να το κάνουμε)», είπε ο κ. 
Ψυχάρης, υπενθυμίζοντας την

απεργία διάρκειας των γιατρών 
τον χειμώνα του 2014, όταν μά
λιστα ο ΣΥΡΙΖΑ στήριζε τότε τις 
κινητοποιήσεις τους.

«Ερασιτεχνισμός»
Οι εκπρόσωποι των γιατρών των 

μονάδων Υγείας άσκησαν σκληρή 
κριτική και στον τρόπο με τον 
οποίο εφαρμόζει το υπουργείο 
Υγείας τον θεσμό του οικογενει
ακού γιατρού, κάνοντας λόγο για 
«απόλυτο ερασιτεχνισμό». Οπως 
είπαν, μόνο ένας στους τέσσερις 
κατοίκους της χώρας μπορεί να 
εγγράφει σε οικογενειακό γιατρό, 
τονίζοντας ότι υπάρχει απροθυμία 
των γιατρών να συνεργαστούν. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι ήδη πολλοί

παθολόγοι, γενικοί γιατροί και παι- 
δίατροι των μονάδων Υγείας - 
πρώην ΠΕΔΥ έχουν προσφύγει 
κατά της απόφασης του υπουρ
γείου Υγείας να τους «βαφτίσει» 
οικογενειακούς γιατρούς.

Για «ναυάγιο» στην υλοποίηση 
του θεσμού του οικογενειακού 
γιατρού κάνει λόγο και ο Ιατρικός 
Σύλλογος Αθηνών, που συγκαλεί 
αύριο σύσκεψη για το θέμα αυτό, 
ενώ η Ενωση Ιατρών ΕΟΠΥΥ, με 
αφορμή την απουσία επαρκούς 
αριθμού οικογενειακών γιατρών, 
ζητεί από το υπουργείο να αλλάξει 
τακτική και να αντιμετωπίσει με 
αίσθημα ευθύνης και με σοβαρό
τητα τους πολίτες και τους για
τρούς της χώρας.
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1  ΧΑΟΣ ΜΕ ΤΟΝ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟ ΓΙΑΤΡΟ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,16 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 467.71 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΟΝ ΑΕΡΑ ΠΡΙΝ ΚΑΝ
ΕΦΑΡΜΟΣΤΕΙ Ο ΝΕΟΣ ΘΕΣΜΟΣ

ΧΑΟΣ ΜΕ ΤΟΝ
ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟ
ΓΙΑΤΡΟ
ΛΟΓΩ ΕΛΛΕΙΨΗΣ 
...ΓΙΑΤΡΩΝ!
► ΣΕΛΙΔΑ 16___________________
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1  ΧΑΟΣ ΜΕ ΤΟΝ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟ ΓΙΑΤΡΟ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,16 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

ΑΠΕΤΥΧΕ ΠΑΤΑΓΩΔΩΣ Ο ΝΕΩΣ ΘΕΣΜΟΣ

Ο οικογενειακόε 
γιατρόε νοσεί... 
είΙίΙείψει γιατρών
Γ

ια αδυναμία υλοποίησης ίου εγχει
ρήματος του οικογενειακού γιατρού 
κάνουν λόγο σύσσωμες οι ενώσεις 
γιατρών. Οι ιδιώτες γιατροί, οι συμβεβλη

μένοι με τον ΕΟΠΥΥ αλλά και το ιατρικό 
δυναμικό των υπαρχουσών μονάδων πρω
τοβάθμιας Υγείας, τα ιατρεία ΠΕΔΥ (πρώ
ην ΙΚΑ) συμφωνούν όλοι ότι ο θεσμός του 
οικογενειακού γιατρού αποτελεί ένα... με
τέωρο βήμα και ότι το ιατρικό προσωπικό 
που στελεχώνει σήμερα το σύστημα δεν 
αρκεί σε καμία περίπτωση να καλύψει τους 
ασφαλισμένους.

Οι εκπρόσωποι της Πανελλήνιας Ομο
σπονδίας Συλλόγων Επιστημονικού Προ
σωπικού ΠΕΔΥ-ΕΟΠΥΥ (ΠΟΣΕΥΠ ΠΕΔΥ- 
ΕΟΠΥΥ), δηλαδή οι πρώην γιατροί ΙΚΑ, 
τόνισαν χθες σε συνέντευξη Τύπου ότι ο 
αριθμός των γιατρών είναι ανεπαρκής, από 
τη στιγμή μάλιστα που 800 εξ αυτών που 
εργάζονται σήμερα στα ιατρεία ΠΕΔΥ ανα
μένεται να απολυθούν στο τέλος του έτους, 
δηλαδή σε δύο εβδομάδες. Συνεπώς, η «δε
ξαμενή» των διαθέσιμων οικογενειακών 
γιατρών αδειάζει σημαντικά. Υπενθυμίζεται

Σύσσωμα οι ενώσει
καταγγέλλουν
ότι ο αριθμ05 των γιατρών
είναι ανεπαρκή$,
όταν μάλιστα 800
που εργάζονται σήμερα
στα ιατρεία ΠΕΔΥ
αναμένεται να απολυθούν

VI
ότι το υπουργείο Υγείας έχει «βαφτίσει» και 
τους παθολόγους, γενικούς γιατρούς και 
παιδιάτρους των μονάδων ΠΕΔΥ και των 
Κέντρων Υγείας ως οικογενειακούς σε μια 
προσπάθεια να ενισχύσει το συνολικό αριθ
μό των οικογενειακών γιατρών λόγω αναι
μικού ενδιαφέροντος τόσο στις ΤΟΜΥ όσο 
και στις συμβάσεις με τον ΕΟΠΥΥ.

Αγωγές
Οι παθολόγοι, γενικοί γιατροί και παιδίατροι 
των ιατρείων ΠΕΔΥ και των Κέντρων Υγείας 
ανέρχονται σε 2.350. Μεγάλη μερίδα εξ αυ
τών είναι στα ΠΕΔΥ και τώρα θα αποχωρή
σουν. Συγκεκριμένα, οι γιατροί (όλων των ει
δικοτήτων) των μονάδων ΠΕΔΥ ανέρχονται 
σε 2.100. Οι 800 όμως εξ αυτών βρίσκονται 
στο δημόσιο σύστημα Υγείας με ασφαλιστικά 
μέτρα, έχοντας καταθέσει αγωγές διεκδικώ- 
ντας και την παραμονή τους στο ΠΕΔΥ και 
τη διατήρηση του ιδιωτικού τους ιατρείου. 
Ωστόσο, η προθεσμία να επιλέξουν εάν θα

□
 ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

mgeorganta@e-typos.com

διατηρήσουν τη θέση τους στο δημόσιο ή το 
ιδιωτικό τους ιατρείο λήγει τέλος Δεκεμβρί
ου και σύμφωνα με τους εκπροσώπους τους 
θα αποχωρήσουν. Μάλιστα, όπως ανέφερε 
χθες η Ομοσπονδία Συλλόγων Επιστημονι
κού Προσωπικού ΠΕΔΥ-ΕΟΠΥΥ από το σύ
στημα έχουν «κλείσει» τα ραντεβού αυτών 
των γιατρών, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για 
τους πολίτες που αναζητούν ραντεβού και 
γιατρό στα ΠΕΔΥ. Στις μονάδες αυτές ανα
μένεται να απομείνουν μόλις 1.200 γιατροί, 
καθώς ακόμη 100 αναμένουν να συνταξι- 
οδοτηθούν.

Καταγγελίες
Ψυχραιμία συνιστά στους ασθενείς ο Ιατρι
κός Σύλλογος Αθηνών (ΙΣΑ), ο οποίος έχει 
προγραμματισμένη ευρεία σύσκεψη αύριο, 
Τετάρτη, στην οποία θα παρευρεθούν και 
σύλλογοι ασθενών. Σε χθεσινή ανακοίνωσή 
του ο ΙΣΑ αναφέρει: «Σήμερα αποδεικνύ- 
εται στην πράξη ότι η υλοποίηση ακόμη 
ενός εγχειρήματος που αφορά στον ευαί
σθητο τομέα της Υγείας και στον ιδιαίτερα 
σημαντικό για τον πολίτη τομέα της πρω
τοβάθμιας φροντίδας Υγείας φαίνεται να 
ναυαγεί. Τομές αυτού του διαμετρήματος 
δεν μπορούν παρά να έχουν έρεισμα ένα 
σωστό σχεδίασμά προσανατολισμένο στις 
ανάγκες του ασθενή, το υφιστάμενο ιατρικό 
δυναμικό αλλά και το σεβασμό του ιατρού 
και του έργου του ως πυλώνα του συστήμα
τος. Αλλιώς είναι δυστυχώς καταδικασμένες 
να αποτύχουν».

Ανακοίνωση στην οποία διατηρεί υψηλούς 
τόνους εξέδωσε και η Ενωση Ιατρών ΕΟΠΥΥ 
(ΕΝΙ-ΕΟΠΥΥ), καταγγέλλοντας «την ενορ
χηστρωμένη προσπάθεια της Πολιτείας για 
άκρως εκβιαστική και άναρχη επιστράτευση 
των πολιτών, όσον αφορά την εγγραφή και 
την αντιστοίχιση με δυσεύρετους ή ανύπαρ
κτους οικογενειακούς ιατρούς σε όλη την 
επικράτεια».

Πρόκειται για τους ιδιώτες γιατρούς που 
έχουν συμβάσεις με τον ΕΟΠΥΥ. Το νέο 
σχέδιο της πρωτοβάθμιας φροντίδας Υγείας 
βασίζεται σε μεγάλο βαθμό στους οικογενει
ακούς γιατρούς μέσω ΕΟΠΥΥ, δηλαδή γενι
κούς γιατρούς, παθολόγους και παιδιάτρους 
που θα συνάψουν σύμβαση με τον ΕΟΠΥΥ. 
Ωστόσο, ενώ η Αριστοτέλους ήθελε... 2.800 
τέτοιους γιατρούς, σήμερα συμβάσεις έχουν 
συνάψει 710 (στοιχεία του υπουργείου 
Υγείας). Εάν σε αυτούς προστεθούν οι 500 
γιατροί των ΤΟΜΥ, αντιλαμβάνεται εύκολα 
κανείς ότι οι 1.210 οικογενειακοί γιατροί 
σήμερα είναι ελάχιστοι για να καλύψουν 10 
εκατομμύρια πληθυσμού. ■
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1  1 .200 θέσεις διαφόρων ειδικοτήτων στην Υγεία
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 173.8 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

1.200 θέσεις διαφόρων ειδικοτήτων στην Υγεία
7 για τους έμμεσους ΑΜΕΑ, 7 για ιούς 
ανάπηρους πολέμου και ία τέκνα τους και 
τέλος 24 για τους τρίτεκνους. Αναλυτικά 
η προκήρυξη θα περιλαμβάνει ειδικότητες 
όπως: ΤΕ Νοσηλευτές, ΤΕ Φυσιοθερα
πευτές, ΤΕ Πληροφορικής, ΔΕ Βοηθοί 
Νοσηλευτικής, ΥΕ Τραυματιοφορείς, ΔΕ 
Διοικητικού Γραμματέων, ΤΕ Ραδιολογί- 
ας-Ακτινολογίας, ΔΕ Βοηθών Ιατρικών και 
Βιολογικών Εργαστηρίων, ΤΕ Μαιευτικής, 
ΠΕ Φαρμακοποιών, ΔΕ Χειριστών Εμφα- 
νιστών, ΔΕ Πληρωμάτων Ασθενοφόρων, 
ΤΕ Ιατρικών Εργαστηρίων, ΤΕ Διοικητικού 
Λογιστικού, ΠΕ Διοικητικού Οικονομικού, 
ΠΕ Πληροφορικής, ΤΕ Μηχανικών, ΔΕ 
Χειριστών Ιατρικών Συσκευών κ.ά. Ανάμε
σα στα δικαιολογητικά που θα πρέπει να 
καταθέσουν οι υποψήφιοι για τις εποχικές 
θέσεις περιλαμβάνονται αίτηση, πιστοποιη
τικό οικογενειακής κατάστασης, αντίγραφα 
τίτλου σπουδών και φωτοτυπία των δύο 
όψεων της αστυνομικής ταυτότητας.

►► Αρχές του νέου έτους αναμένεται η νέα 
μεγάλη προκήρυξη του υπουργείου Υγεί
ας με την οποία θα προσληφθούν 1.200 
άτομα στην Υγεία σε διάφορες ειδικότη
τες. Η διαδικασία εκκίνησης έκδοσης της 
προκήρυξης έρχεται μετά την απόφαση της 
Επιτροπής της Πράξης Υπουργικού Συμ
βουλίου 33/2006 με τίτλο «Εγκριση για την 
κίνηση των διαδικασιών πρόσληψης χιλίων 
διακοσίων ατόμων, διαφόρων κλάδων και 
ειδικοτήτων, ως τακτικό προσωπικό, για τη 
στελέχωση φορέων του Υπουργείου Υγεί
ας». Με απόφαση του υπουργείου Εργα
σίας καθορίστηκαν οι προσλήψεις και οι 
θέσεις που θα καλυφθούν από τη λίστα

των προστατευομένων του 
ΟΑΕΔ. Συγκεκριμένα θα 
καλυφθούν 23 θέσεις για 
άτομα με ειδικές ανάγκες, 
15 θέσεις για τους πολύ
τεκνους, 8 θέσεις για τα 

άτομα Εθνικής Αντίστασης,



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Καταγγέλλουν βρόμικο παιχνίδι με xous
οικογενειακοής γιατροής Σταματήστε τον

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-12-2018

Επιφάνεια: 345.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Καταγγέλλουν βρόμικο παιχνίδι 
με xous οικογενειακοής γιατροής
■ 0 ΙΣΑ μιλά για πολιτική χειραγώγηση 
και εκφοβισμό ασφαλισμένων με τον 

θεσμό που δεν μπορεί να λειτουργήσει

Από τη
Ρίτα Μεθά
rmela@dimokratianews.gr

Σ
ταματήστε τον 
εκφοβισμό των 
ασφαλισμένων. 
Ανοίξτε τα μάτια 
σας στην πραγ
ματικότητα γύρω σας». 
Αυτό είναι το μήνυμα που 

στέλνει η Ενωση Ιατρών 
ΕΟΙΊΥΥ (ΕΝΙ - ΕΟΠΥΥ) 
στην ηγεσία του υπουρ
γείου Υγείας με αφορμή 
την υποχρεωτική εγγραφή 
των πολιτών στους 1.210 
οικογενειακούς γιατρούς, 
που φυσικά δεν φτάνουν 
για να καλύψουν τον πλη
θυσμό.

Σύμφωνα με την οδη
γία του υπουργείου Υγεί
ας, όσοι πο
λίτες δεν 
έχουν εγ
γράφει έως 
και την 
1/1/2019 
στο νέο σύ
στημα παρα
πομπών ια
τρικών επι
σκέψεων και διαγνωστι
κών εξετάσεων από τους 
οικογενειακούς γιατρούς 
απειλούνται με την απώ
λεια της πρόληψης ή της 
ασφάλισής τους.

Το θέμα συζητήθηκε 
στη γενική συνέλευση της 
ένωσης των συμβεβλημέ
νων ιατρών με τον ΕΟΠΥΥ, 
που έγινε το Σάββατο, και 
τονίστηκε ότι ο εκφοβι
σμός γιατρών και ασθενών 
αποτελεί εργαλείο πολιτι
κής χειραγώγησης.

Συγκεκριμένα, στη 
χθεσινή ανακοίνωση της 
ένωσης αναφέρεται: «Το 
προεδρείο της ένωσης 
καταγγέλλει την ενορχη
στρωμένη προσπάθεια της 
Πολιτείας για άκρως εκ
βιαστική και άναρχη επι
στράτευση των πολιτών,

όσον αφορά την εγγρα
φή και την αντιστοίχιση 
με δυσεύρετους ή ανύ
παρκτους οικογενειακούς 
ιατρούς σε όλη την Επι
κράτεια».

Σε άλλο σημείο επιση- 
μαίνεται: «Σήμερα εκατομ
μύρια πολίτες βρίσκονται 
σε απόγνωση και απελ
πισία, βιώνοντας τον φό
βο απώλειας της πρόλη
ψης και της ασφάλισης, 
αδυνατώντας να κατανοή
σουν πού πρέπει να απευ
θυνθούν, πώς θα εξυπη
ρετηθούν, πώς θα εξα
σφαλίσουν την πρόσβαση 
στη συνταγογράφηση των 
φαρμάκων τους, για ποιον 
λόγο έχασαν τον θεράπο
ντα ιατρό τους».

Σημειώνεται ότι ο πρό- 
εδρος του 
ΙΣΑ Γιώρ
γος Πατού
λης συγκάλε- 
σε για αύριο, 
Τετάρτη, ευ- 
ρεία σύσκε
ψη της διαρ
κούς ομάδας 
εργασίας του 

Ιατρικού Συλλόγου Αθη
νών και των Συλλόγων 
Ασθενών για την ΠΦΥ με 
θέμα την πραγματική αδυ
ναμία υλοποίησης του θε
σμού του οικογενειακού 
ιατρού. Στην επιτροπή θα 
συμμετάσχουν εκπρόσω
ποι 20 συλλόγων και ομο
σπονδιών ασθενών.

0 ΙΣΑ έχει επανειλημ
μένα εκφράσει τον προ
βληματισμό του ότι το νέο 
σύστημα βάζει επιπρόσθε
τα εμπόδια στην πρόσβα
ση του ασθενούς στην πε
ρίθαλψή του, καταστρα
τηγώντας την ελεύθερη 
επιλογή ιατρού, αποστε
ρώντας τελικά τον ασθε
νή από τις υπηρεσίες του 
υψηλά εξειδικευμένου ια
τρικού προσωπικού της 
χώρας.

«Το νέο σύστημα 
βάζει εμπόδια 

στην πρόσβαση 
του ασθενούς 

στην περίθαλψη»
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1  Ένας 39χρονος λοχίας έφυγε από οξύ έμφραγμα του
μυοκαρδίου, δίχως να του παρασχεθεί η στοιχειώδης ...

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-12-2018

Επιφάνεια: 683.74 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

■ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΤΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 
ΣΤΗΝ ΑΜΘ ΚΑΤΑΓΓΕΛΛΟΥΝ

«Χάθηκε άδικα ένας 39χρο- 
νος ουνάδελφός μας, επει
δή το στρατιωτικό νοσοκο
μείο του Διδυμοτείχου είναι 
υποστελεχωμένο» ζελ.6
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1  Ένας 39χρονος λοχίας έφυγε από οξύ έμφραγμα του μυοκαρδίου, δίχως
να του παρασχεθεί η στοιχειώδης ...

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-12-2018

Ένας 39χρονος λοχίας έφυγε από οξύ έμφραγμα του μυοκαρδίου, 
δίχως να του παρασχεθεί η στοιχειώδης ιατρική περίθαλψη
ΗΈνωση Αξιωματικών Ελληνικής Αστυνομίας ΑΜΘ καταγγέλλει πλήρη υποστελέχωση του 
στρατιωτικού νοσοκομείου Διδυμοτείχου

Α
πό την Ένω
ση Αξιωματι
κών Ελληνικής 
Αστυνομίας 
ΑΜΘ λάβαμε το παρα
κάτω Δελτίο Τύπου, με 

αφορμή τον άδικο χαμό 
ενός νέου ανθρώπου, μό
λις 39 ετών, του Επιλοχία 
Γιώργου Πάλλα, ο οποί
ος υπηρετούσε στο Σου
φλί. Όπως κατήγγειλε 
σε παρέμβασή του στον 
Alpha Radio ο πρόεδρος 
της'Ενωσης Νίκος Πανα- 
γιωτίδης, όταν εισήχθη 
με οξύ έμφραγμα του 
μυοκαρδίου στο ΚΙΧΝΕ 
Διδυμοτείχου, δεν του 
παρασχέθηκε η στοιχει
ώδης βοήθεια, αφού στο 
νοσοκομείο δεν υπηρε
τούν άλλες ειδικότητες 
γιατρών, πλην ψυχολό
γων, ψυχιάτρων και οδο
ντιάτρων.

Η ανακοίνωση 
της Ένωσης
«Ξεχειλίζει η οργή και η 
αγανάκτησή μας για τις

συνθήκες κάτω από τις 
οποίες, έχασε τη ζωή του 
ένας συνάδελφός μας 
που υπηρετούσε στον 
ΝομόΈβρου.
Ένας νέος άνθρωπος, ο 
ΕΠΟΠ Επιλοχίας (ΠΖ)

Γεώργιος Πάλλας που 
υπηρετούσε στο 558 Μ/Κ 
ΤΠ, στο Πρωτοκκλήσι 
Μάνδρας, το οποίο ανή
κει στην 50 Μ/Κ ΤΑΞ στο 
Σουφλί, άφησε πριν από 
λίγες ημέρες την τελευ

ταία του πνοή μέσα στο 
ΚΙΧΝΕ Διδυμοτείχου 
από οξύ έμφραγμα του 
μυοκαρδίου χωρίς να του 
δοθεί η δυνατότητα να 
τύχει στοιχειώδους ια
τρικής περίθαλψης.
Το στρατιωτικό νοσοκο
μείο Διδυμοτείχου, πλή
ρως στελεχωμένο πριν 
από μερικά χρόνια, με 
σχεδόν όλες της ειδικό
τητες Ιατρών (ήταν Γε
νικό Στρατιωτικό Νοσο
κομείο), υποβαθμίστηκε 
σε ΚΙΧΝΕ και οι ιατροί 
μετατέθηκαν σε άλλες 
περιοχές.
Ως συνέπεια αυτού, οι 
μόνοι ιατροί που υπηρε
τούν σήμερα εκεί είναι 
ειδικότητας ψυχολόγου, 
ψυχιάτρου, και οδοντι
άτρου, σε μία περιοχή 
μάλιστα όπου δραστηρι
οποιείται μία Μεραρχία 
χιλιάδων στρατιωτικών 
ενώ υπηρετεί ταυτόχρο
να και πολύ μεγάλος 
αριθμός Αστυνομικών.

Καθημερινά όλοι αυτοί οι 
συνάδελφοι ζουν με την 
αγωνία και τον φόβο της 
αβεβαιότητας. 
Απευθυνόμαστε στην 
πολιτική και στρατιωτική 
ηγεσία
«Κύριε Υπουργέ, κύριε 
Αναπληρωτή Υπουργέ 
και κυρία Υφυπουργέ 
Εξαντλήσατε το πολυδι- 
αφημιζόμενο Έτος Μέ
ριμνας Προσωπικού σε 
δημόσιες σχέσεις, επανα
λαμβανόμενες χειραψίες 
με τα ίδια πρόσωπα και 
εντυπωσιακές φωτογρα
φίες κατά τη διάρκεια 
των συνεχών επισκέψε- 
ών σας, στα Στρατόπεδα 
της Χώρας.
Τι θα πείτε σήμερα στην 
χήρα γυναίκα του εκλι- 
πόντος η οποία τυγχάνει 
και εγκυμονούσα στον 50 
μήνα της κύησης;
Πως θα μπορέσει να 
αναθρέψει το παιδί που 
θα φέρει στον κόσμο 
όταν φροντίσατε με τον

‘’εγκληματικό” νόμο 
■’Κατρούγκαλου”, να πε
τσοκόψετε τις συντάξεις 
χηρείας, αφήνοντας τις 
οικογένειες των συνα
δέλφων μας που έχασαν 
την ζωή τους, κυριολε
κτικά στον δρόμο; 
κ.κ. Αρχηγοί 
Ως στρατιωτικοί, βιώ- 
νουμε καθημερινά τα 
προβλήματα, τις ελλεί
ψεις και τις δυσλειτουρ
γίες που υπάρχουν στα 
θέματα υγειονομικής 
περίθαλψης ειδικά στις 
ακριτικές περιοχές. Εί
μαστε σίγουροι ότι γνω
ρίζετε πολύ καλά, τις 
σοβαρές ελλείψεις που 
υπάρχουν σε στρατιωτι
κό ιατρικό προσωπικό, 
στην περιοχή όπου είναι 
συγκεντρωμένη η μεγα
λύτερη δύναμη των ενό
πλων μας δυνάμεων. 
Ελλείψεις που δυστυχώς, 
ο 39ΧΡ°νος ΕΠΟΠ Λοχίας 
τις επιβεβαίωσε με τον 
πλέον τραγικό τρόπο. 
Καλές οι υποσχέσεις και 
τα ευχολόγια, όμως το 
αποτέλεσμα δεν σας δι
καιώνει. Ο τραγικός επί
λογος του αδικοχαμένου 
συναδέλφου μας από τον 
Έβρο, σας αφήνει έκθε
τους.
Η ευθύνη για την επί
λυση των προβλημάτων 
είναι αποκλειστικά δική 
σας.
Ως Ένωση Στρατιωτικών 
Περιφέρειας Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης 
(Ε.Σ.ΠΕ.Α.Μ/Θ), ανα
μένουμε από εσάς ΑΜΕ
ΣΕΣ ενέργειες προς απο
κατάσταση της ελλιπούς 
υγειονομικής περίθαλ
ψης που παρέχεται στα 
στελέχη των ακριτικών 
περιοχών της Περιφέ- 
ρειάς μας».
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1  • ΜΕΙΩΘΗΚΑΝ 50% ΟΙ ΛΟΙΜΩΞΕΙΣ ΜΕ ΤΗΝ
ΚΑΙΝΟΤΟΜΙΑ ενδονοσοκομειακές λοιμώξεις
πανελλήνιο συνέδριο νο ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-12-2018

Επιφάνεια: 395.42 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΜΕΙΩΘΗΚΑΝ 50% ΟΙ ΛΟΙΜΩΞΕΙΣ ΜΕ ΤΗΝ ΚΑΙΝΟΤΟΜΙΑ

Για την καινοτομία τους να 
προχωρήσουν στην επιχάλκωση 
της Μονάδας Εντατικής 
Θεραπείας μέσω της οποίας 
μειώθηκαν μέχρι και 50% οι 
ενδονοσοκομειακές λοιμώξεις 
βραβεύτηκαν η νοσηλευτική 
υπηρεσία του Νοσοκομείου Βόλου 
και οι νοσηλευτές τηςΜΕΘ στο 
πανελλήνιο συνέδριο νοσηλευτών 
που πραγματοποιήθηκε το 
περασμένο Σαββατοκύριακο στη 
Λίμνη Πλαστήρα της Καρδίτσας.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΩΤΗΣ ΣΠΑΝΟΣ

Η
 επιχάλκωση της ΜΕΘ ξεκίνησε πριν 
περίπου δύο χρόνια και έχει ολοκλη
ρωθεί εδώ και ένα χρόνο, ενώ σιο 

συνέδριο παρουσιάστηκαν τα μέχρι στιγμής 
αποτελέσματα της όλης υποδομής που έχει 
δημιουργηθεί και τα οποία είναι πολύ ενθαρ
ρυντικά για την προστασία των ασθενών από 
ενδονοσοκομειακές λοιμώξεις.
Το τριήμερο συνέδριο της ΠΑΣΥΝΟ-ΕΣΥ (η 
συνδικαλιστική και επιστημονική οργάνωση 
των νοσηλευτών πανελλαδικά) στόχευε στην

Η διοίκηση του Νοσοκομείου με το ανθρώπινο δυναμικό της ΜΕΟ 
και της νοσηλευτικής υπηρεσίας

Η βράβευ
ση της νο
σηλευτικής 
υπηρεσίας 
του Νο
σοκομείου 
Βόλου και 
των νοση
λευτών της 
ΜΕΘ έγινε 
σε πα
νελλήνιο 
συνέδριο

απόκτηση γνώσεων, την ανταλλαγή επαγγελ
ματικών εμπειριών και τη γνωστοποίηση των 
νέων τάσεων στη νοσηλευτική. 
Παρευρέθηκαν εκατοντάδες νοσηλευτές με
ταξύ αυτών και από το «Αχιλλοπούλειο» που 
παρουσίασαν ενδιαφέρουσες επιστημονικές 
εργασίες.
Η προϊσταμένη της Διεύθυνσης Νοσηλευτικής 
Υπηρεσίας κ. Κατερίνα Χαρανά δήλωσε πως 
«νιώθουμε πολύ χαρούμενοι γιατί το διοικη
τικό συμβούλιο της ΠΑΣΥΝΟ-ΕΣΥ αποφάσισε 
να βραβεύσει το Νοσοκομείο Βόλου, τη νοση
λευτική του υπηρεσία και τους νοσηλευτές της 
ΜΕΘ για την καινοτομία τους οποία έγκειται 
στην επιχάλκωση της ΜΕΘ και στοχεύει στη 
μείωση των ενδονοσοκομειακών λοιμώξεων, 
γεγονός που έχει επιτευχθεί. Και είμαστε το 
πρώτο περιφερειακό Νοσοκομείο που έχει 
προχωρήσει στην επιχάλκωση της ΜΕΘ».
Η διευθύντρια της ΜΕΘ κ. Καραθάνου τόνισε

πως «η επιχάλκωση της ΜΕΘ ξεκίνησε τον 
Φεβρουάριο του 2017 και ήδη έχουμε απο
τελέσματα ενός έτους από την υποδομή που 
έχει δημιουργηθεί.
Το πολύ σημαντικό στοιχείο είναι πως έχουμε 
μείωση τουλάχιστον μέχρι και 50% σε μία από 
τις μορφές των ενδονοσοκομειακών λοιμώ
ξεων, όπως είναι η πνευμονία του αναπνευ
στήρα.
Είναι σημαντικό να αναφέρουμε πως το συ

γκεκριμένο μέτρο δρα συμπληρωματικά σε 
ένα σύνολο μέτρων που έχουμε λάβει και 
σχετίζονται με τον έλεγχο των ενδονοσοκο- 
μειακών λοιμώξεων.
0 χαλκός, επειδή έχει αντιμικροβιακή δράση, 
μπορεί να λειτουργήσει συμπληρωματικά στην 
όλη αυτή προσπάθεια. Και τα αποτελέσματα 
είναι σημαντικά».
Η επιχάλκωση είχε ένα συνολικό κόστος γύρω 
στις 35.000 ευρώ, ποσό για το οποίο η κ. Κα
ραθάνου επισήμανε πως «με τη μείωση των 
λοιμώξεων που είχαμε, η απόσβεση της επέν
δυσης αυτής έγινε μέσα στο πρώτο τρίμηνο, 
καθώς μειώθηκε η φαρμακευτική δαπάνη». 
0 διοικητής του Νοσοκομείου Βόλου κ. Ματ
θαίος Δραμητινός τόνισε πως «η ιδέα για την 
επιχάλκωση της ΜΕΘ ξεκίνησε από τους νοση
λευτές και συμφώνησαν και οι γιατροί.
Ως διοίκηση αμέσως ανταποκριθήκαμε στο 
αίτημα, γιατί είδαμε ότι αυτό θα είχε ανταπο- 
δοτικότητα από τη μείωση των λοιμώξεων με 
θεαματικά αποτελέσματα για την προστασία 
της υγείας των ασθενών, αλλά και την εξοι
κονόμηση».
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1  Κτηνίατρος το «έπαιζε» γιατρός στο 401
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 231.06 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Έπεσε στα μαλακά

Κτηνίατρος το «έπαιζε» γιατρός στο 401
ΣΤΑ ΜΑΛΑΚΑ έριξε η στρατιωτική Δι
καιοσύνη έναν κτηνίατρο που το... έπαι
ζε γιατρόε και, μάλιστα, με πλαστό πτυ
χίο υπηρετούσε στο Γενικό Στρατιωτικό 
Νοσοκομείο Αθηνών 401.

Συγκεκριμένα, ο υποτιθέμενοε για- 
τρόε, που καταδικάστηκε με ποινή φυ- 
λάκισηε ενάμισι έτουε, υπηρετούσε στο 
401, διατηρούσε ιατρείο, συνταγογρα- 
φούσε, έδινε διαλέξει σε δημοτικέε αί- 
θουσεε, διατηρούσε το προφίλ του άρι- 
στου μέλουε τηε κοινωνίαε και δήλωνε 
γιατρόε, αν και απόφοιτοε τηε Κτηνια- 
τρικήε Σχολήε του ΑΠΘ.

Σύμφωνα με την «Εφημερίδα των 
Συντακτών», ο γιατρόε με το πλατό πτυ
χίο επί μία τριετία ήταν διευθυντήε στο 
διαιτολογικό τμήμα του 401 ΓΣΝΑ, ενώ 
είχε ανοίξει και δύο ιατρεία, ένα στην 
Πάτρα και ένα στη Σπάρτη, όπου δεχό
ταν ασθενείε.

Σύμφωνα με πληροφορίεε, ο κτη- Αθηνών προκειμένου να λάβει τον τίτλο 
νίατροε αυτήν την περίοδο σπουδάζει που δεν έχει, αλλά που χρησιμοποιούσε 
στην Ιατρική Σχολή του Πανεπιστημίου κατά κόρον τα προηγούμενα χρόνια.
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